
De volgende vragen werden door de PvdA aan het college gesteld:


1. Hoe gaat het momenteel in het algemeen met onze jeugd en met de kwetsbare jeugd in het bijzonder?


2. Heeft de gemeente hier voldoende zicht op? 


3. Zo ja, welke problemen doen zich in Nieuwegein voor, welke oplossingen worden geboden en/of zijn nog 
nodig en in hoeverre wordt van de geboden (nood)voorzieningen al gebruik gemaakt? 


4. Zo nee, welke maatregelen zijn en/of worden nog genomen om de situatie van met name de kwetsbare 
jeugd beter in beeld te krijgen?


5. Op welke wijze wordt de raad de komende weken/maanden hierover geïnformeerd?



